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Rada Gminy Turawa 

Radni Sesja 

Protokół VIII/2024 

VIII Sesja w dniu 22 listopada 2024 

Obrady rozpoczęto 22 listopada 2024 o godz. 09:00, a zakończono o godz. 13:38 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Michał Bochański 

2. Aneta Buczek 

3. Iwona Duda 

4. Jerzy Farys 

5. Daniel Jonczyk 

6. Sebastian Klotka 

7. Mariola Kornek-Gancarek 

8. Marianna Labisz 

9. Mariusz Lasak 

10. Bernard Loch 

11. Sebastian Moczko 

12. Benedykt Śliwa 

13. Kamil Świtała 

14. Rafał Twardawski 

15. Krystyna Wieczorek 

  

Z Urzędu: 

Pan D. Pikos- Wójt Gminy, Katarzyna Szypot – Skarbnik Gminy, Anna Grodek – Sekretarz Gminy, 

Mecenas- obsługa prawna UG, A. Kansy- Grzesik – Kierownik Budownictwa, B. Sołtyk – pracownik 

GOPS,  

Gość – Marek Cholewa Nadleśniczy Nadleśnictwa Opole 

1. Sprawy regulaminowe. 
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Przewodnicząca Rady Gminy otworzyła VIII sesję Rady Gminy Turawa, która odbyła się  

w  Urzędzie Gminy w Turawie. Przewodnicząca Rady Gminy powitała zebranych radnych, 

obecnych na sesji pracowników Urzędu Gminy Turawa. 

2. Stwierdzenie quorum. 

 Obecność na sesji potwierdziło 14 radnych – 1 radny nieobecny usprawiedliwiony. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

Radni otrzymali porządek obrad na e-seji. 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała porządek obrad. Radni nie zgłosili uwag. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Jerzy Farys, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, 

Mariola Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, 

Benedykt Śliwa, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Świtała 

4. Głosowanie nad poprawkami do protokołu z ostatniej sesji. 

 Radni nie wnosili uwag do protokołu z ostatniej sesji. 

5. Powołanie Komisji Wnioskowej. 

 - radny S. Klotka 

- radny S. Moczko 
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Radni wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Głosowano w sprawie: 

powołania Komisji Wnioskowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Jerzy Farys, Daniel Jonczyk, Mariola Kornek-

Gancarek, Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt Śliwa, 

Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Sebastian Klotka 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Świtała 

6. Informacja o realizacji wniosków radnych. 

Radni w ustawowym terminie otrzymali odpowiedzi na wnioski z ostatniej sesji. 

Radna Aneta Buczek nawiązała do odpowiedzi na wniosek z poprzedniej sesji dot. 

przygotowania kosztorysu ul. Dworskiej w miejscowości Ligota Turawska. Temat poruszono  

w wolnych wnioskach.  

Radna Marianna Labisz odniosła się do wniosku Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i 

Partnerstwa popierając w.w wniosek w sprawie zabezpieczenia środków w budżecie na 2025 rok 

w wysokości 20 000,00 zł na działalność TSKN na terenie Gminy Turawa.  

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy Katarzyna Szypot informując, że w budżecie 

zabezpieczono kwotę 5 000,00 zł na działalność TSKN wskazując, że TSKN korzysta również z 

innych środków budżetu m.in. przeznaczonych na kulturę.  

Radny Jerzy Farys ustosunkował się do wniosku omawiając dwie imprezy okolicznościowe 

przygotowane przez TSKN oraz integracji mieszkańców utrzymując wniosek w kwocie 

20 000,00 zł.  
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Radna Krystyna Wieczorek poruszyła kwestię informacji członków przez TSKN.  

Radna Aneta Buczek odniosła się do poszczególnych przewodniczących TSKN w 

miejscowościach i informacji przez nich przekazywanych mieszkańcom.  

Wójt Gminy poinformował o spotkaniu z przedstawicielem TSKN oraz zaproponował nie 

ograniczać integracji mieszkańców a jedynie integrację stworzyć na terenie gminy a nie poprzez 

wyjazdy.  

Całą dyskusję odzwierciedla transmisja umieszczona na e-sesji.  

7. Przyjęcie stawek podatkowych na 2025 r. 

Ostateczny projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy. Dodatkowo w ramach uzasadnienia 

omówiła stawki podatku w porównaniu do ościennych gmin.  

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Partnerstwa – głosowanie indywidualne 

Komisja Rewizyjna – bez uwag 

Komisja Ładu, Porządku i Rolnictwa – bez uwag 

Radni nie wnosili uwag. 

Głosowano w sprawie: 

wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Jerzy Farys, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, 

Mariola Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, 

Benedykt Śliwa, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Świtała 
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8. Podjęcie pozostałych uchwał. 

 a) Uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025 – 

2027. 

Projekt uchwały przedstawił pracownik GOPS B. Sołtyk 

Stałe komisje Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie wnosili uwag. 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2025 – 2027. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Jerzy Farys, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, 

Mariola Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, 

Benedykt Śliwa, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Świtała  

 b) Uchwała w sprawie „Rocznego programu współpracy Gminy Turawa z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok - AUTOPOPRAWKA 

Przewodnicząca Rady Gminy Turawa poinformowała o złożeniu autopoprawki do biura rady, 

następnie projekt uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy. Ponadto szczegółowo omówiła na 

czym polegała autopoprawka zgodnie z uzasadnieniem do uchwały.  

W związku z wpłynięciem autopoprawki w dniu sesji komisje stałe zaproponowały głosowanie 

indywidualne. 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Partnerstwa – głosowanie indywidualne 

Komisja Rewizyjna – głosowanie indywidualne 
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Komisja Ładu, Porządku i Rolnictwa – głosowanie indywidualne 

Radni nie wnosili uwag. 

Radny J. Farys zwrócił się z prośbą o omówienie dwóch kwot ujętych w programie 235 000,00 zł 

oraz 240 000,00 zł.  

Odpowiedzi udzieliła Sekretarz Gminy informując, że te dwa zadania organizowane są w ramach 

otwartych konkursów natomiast pozostałe to małe granty.  

Głosowano w sprawie: 

„Rocznego programu współpracy Gminy Turawa z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 rok - AUTOPOPRAWKA 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Bochański, Iwona Duda, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, Mariola Kornek-Gancarek, 

Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt Śliwa, Rafał Twardawski, Krystyna 

Wieczorek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Aneta Buczek, Jerzy Farys, Marianna Labisz 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Świtała 

 c) Uchwała w sprawie rozpatrzenia petycji 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawił Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji.  

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Partnerstwa – głosowanie indywidualne 

Komisja Rewizyjna – bez uwag 

Komisja Ładu, Porządku i Rolnictwa – bez uwag 
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Radni nie wnosili uwag. 

Radny J. Farys odniósł się do treści złożonej petycji oraz wyraził poparcie w.w sprawie jako 

priorytet dla części mieszkańców wsi Rzędów.  

Radna K. Wieczorek zwróciła uwagę, że na terenie gminy znajdują się również drogi 

zamieszkałe niewyasfaltowane.  

Przewodnicząca Rady Gminy podsumowując poinformowała, że mieszkańcy maja prawo do 

złożenia petycji. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wskazał, iż komisja rozpatrując skargę 

została dokonana wobec wszystkich dróg gminnych.  

Mecenas poinformował, że petycja ma charakter sygnalizacyjny.  

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia petycji 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Sebastian Klotka, Mariola Kornek-Gancarek, Marianna 

Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, Benedykt Śliwa, Rafał Twardawski, 

Krystyna Wieczorek 

PRZECIW (1) 

Jerzy Farys 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Iwona Duda, Daniel Jonczyk 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Świtała 

  

 d) Uchwała w sprawie przyjęcia Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Turawa na lata 

2024-2027 
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Projekt uchwały przedstawiła Kierownik referatu BU A. Kansy – Grzesik.  

Stałe komisje Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Radni nie wnosili uwag. 

Radny J. Farys zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie poszczególnych rejestrów zabytków.  

Odpowiedzi udzieliła Kierownik BU. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Programu Opieki nad Zabytkami dla Gminy Turawa na lata 2024-2027 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Jerzy Farys, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, 

Mariola Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, 

Benedykt Śliwa, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Świtała 

 e) Uchwała w sprawie zmian w budżecie na 2024 r. - Autopoprawka 

Ostateczny projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy. 

W związku z wpłynięciem autopoprawki komisje stałe zaproponowały głosowanie indywidualne. 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Partnerstwa – głosowanie indywidualne 

Komisja Rewizyjna – głosowanie indywidualne 

Komisja Ładu, Porządku i Rolnictwa – głosowanie indywidualne 

Radni nie wnosili uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 
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zmian w budżecie na 2024 r. - Autopoprawka 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Jerzy Farys, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, 

Mariola Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, 

Benedykt Śliwa, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

NIEOBECNI (1) 

Kamil Świtała 

 f) Uchwała w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej - Autopoprawka 

 Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy. 

W związku z wpłynięciem autopoprawki komisje stałe zaproponowały głosowanie indywidualne. 

Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Partnerstwa – głosowanie indywidualne 

Komisja Rewizyjna – głosowanie indywidualne 

Komisja Ładu, Porządku i Rolnictwa – głosowanie indywidualne 

Radni nie wnosili uwag. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany wieloletniej prognozy finansowej - Autopoprawka 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Jerzy Farys, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, 

Mariola Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, 

Benedykt Śliwa, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 
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NIEOBECNI (1) 

Kamil Świtała 

9. Przedstawienie głównych założeń do projektu budżetu na 2025 r. 

Członkowie Komisji w ustawowym terminie otrzymali  projekt budżetu na 2025 r. wraz z 

projektem uchwały w sprawie WPF. 

Pani Skarbnik w ogólnych zarysach przedstawiła plan dochodów i wydatków. Omówiła również  

kolejno załączniki do  projektu budżetu. 

Radni przeanalizowali plan inwestycyjny na 2025 rok. 

Wójt Gminy poinformował o otrzymaniu kolejnego dofinansowania w kwocie 3 mln do budowy 

hali Sportowej w Zawadzie.  

Dyskusja radnych dot. m.in. takich tematów: 

- propozycja umorzenia pożyczki dla OSP Ligota Turawska oraz wsparcie w kwocie 30 000,00 zł 

OSP Zawada, 

- szczegółowo omówiono projekt „Czym przyciągnąć turystów”.  

Ponadto Pan Wójt zabrał głos w sprawie kwot dofinansowania do w.w projektu (złożono 

dokumenty) oraz poinformował, że na ten moment nie wiadomo jakich dofinansowań można 

spodziewać z KPO.  

- pomniejszonego funduszu sołeckiego oraz propozycja radnych w przyszłości o dodatkowe 

wsparcie sołectw w ramach budżetu obywatelskiego. 

Na wszystkie zapytania radnych odpowiedzi udzielali Pan Wójt oraz Skarbnik Gminy.  

10. Informacja o podjętych Zarządzeniach Wójta Gminy w sprawie zmiany budżetu Gminy. 

 Informację przedstawiła Skarbnik Gminy- radni nie wnosili uwag. 

 

11. Przedstawienie pism skierowanych do Rady Gminy. 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Radni otrzymali wszystkie pisma na e-sesję i mieli możliwość zapoznania się z ich treścią. 

Przewodnicząca Rady Gminy w skrócie omówiła następujące pisma: 

- pismo w sprawie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie Turawa, 

- pismo OUW stwierdzające nieważność uchwały Nr VI/46/2024 RG Turawa z dnia 04 

października 2024 r. w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego północnej części wsi Turawa, 

- pismo OUW stwierdzające nieważność uchwały Nr VI/45/2024 RG Turawa z dnia 04 

października 2024 r. w sprawie wyznaczenia obszaru zdegradowanego i obszaru rewitalizacji na 

obszarze Gminy Turawa, 

- oświadczenie UCiDK do zapoznania, 

- pismo sołtys wsi Węgry.  

12. Wolne wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

W związku z przybyciem na sesję Nadleśniczego Nadleśnictwa Opole Pana Marka Cholewę 

Przewodnicząca Rady Gminy oddała głos w.w osobie.  

Nadleśniczy przedstawił prezentację multimedialną na temat prowadzenia gospodarstwa leśnego 

w zakresie hodowli, ochrony lasu, ochrony przeciwpożarowej, pozyskania drewna, a także 

melioracji gruntów leśnych i nieleśnych, budowy dróg leśnych i budowli związanych  

z gospodarstwem leśnym. 

Wójt Gminy podziękował za przedstawienie obszernego materiału na temat gospodarki leśnej  

i podziękował za dotychczasową współpracę.  

Następnie radni zadawali pytania w sprawie: 

- radny B. Śliwa uszczuplonego drzewostanu i populacji bobrów na terenie gminy Turawa, 

- radny S. Moczko na temat wilków na terenie gminy Turawa, 

- Przewodnicząca Rady Gminy zadała pytanie w sprawie miejsc parkingowych w okolicy jeziora 

Średniego i planowanych inwestycji. 

Na wszelkie zapytania radnych odpowiedzi udzielił Nadleśniczy Marek Cholewa.  

Wniosek Radnego B. Śliwa w sprawie: 

- bieżącego remontu/ załatania ubytków na ul. Krótkiej oraz Starowiejskiej. 



 

Wygenerowano za pomocą app.esesja.pl 

Wniosek Radnego M. Bochański w sprawie: 

- bieżącego remontu drogi powiatowej na ul. Kościuszki w kierunku Kotorza Wielkiego, 

- odblokowania chodnika zamkniętego na odcinku ul. Opolskiej około 3 miesięcy temu. 

Przeprowadzenie prac umożliwiających użytkowanie odcinka chodnika zgodnie  

z przeznaczeniem. 

Wniosek Radnego S. Moczko w sprawie: 

- umorzenia pożyczki dla OSP Ligota Turawska w kwocie 30 000,00 zł oraz wsparcie OSP 

Zawada również w kwocie 30 000,00 zł m.in. na remont samochodu bojowego Tatra.  

Wniosek Radnych S. Moczko, S. Klotka w sprawie: 

- Rozeznania możliwości ujęcia w planie zadań w ramach budżetu Gminy Turawa  w  roku 2025 

i latach kolejnych asfaltowania pozostałych odcinków gminnych dróg gruntowych 

zlokalizowanych w sołectwie Zawada w ciągu ulic: Oleskiej, Bocianowej, Brzozowej, 

Turawskiej, Kolanowskiej (w kierunku posesji nr 22), Luboszyckiej (w kierunku posesji nr 23), 

- zaplanowania montażu oświetlenia na części ulicy Poprzecznej w Zawadzie na odcinku 

aktualnie nie oświetlonym.  

 Wniosek Radnego J. Farys w sprawie: 

- remontu drogi powiatowej na trasie Kadłub Turawski – Turawa, a szczególnie na odcinku 

Kadłub Turawski – Rzędów, 

-  Doświetlenia ulic w Kadłubie Turawskim – montaż nowych lamp oświetleniowych:  

ul. Opolska przy posesji nr 10 

ul. Główna przy posesji nr 43 

- przejęcia, ewentualnie wykonania nowego przebiegu ul. Letniskowej w Rzędowie, 

- zaplanowania w budżecie gminy na rok 2025 kwoty na Fundusz Obywatelski, a także kwoty np. 

10 000,00 zł na działalność Młodzieżowej Rady Gminy Turawa. 

 Wniosek Radnej A. Buczek w sprawie: 

- wykonania nowej nakładki asfaltowej na ulicy Dworskiej. 
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 Wniosek Radnej K. Wieczorek w sprawie: 

- opracowania dokumentacji projektowej dwóch krótkich dojazdów do domu przy ul. Zielonej, 

- oceny nawierzchni drogi Wodnej, rozważenie w przyszłości nowej nawierzchni asfaltowej.  

Radny S. Klotka zwrócił uwagę na przybywające zadanie z zakresu funduszu sołeckiego oraz 

niewystarczających środków finansowych, aby w przyszłości rozważyć możliwość 

wprowadzenia budżetu obywatelskiego dla jednego sołectwa w ciągu roku.  

Przewodnicząca Rady zadała pytanie czy w 2025 r. organizowane będą dożynki gminne. 

Odpowiedzi udzieliła Skarbnik Gminy informując, że na spotkaniu z sołtysami podjęto decyzję o 

rezygnacji z organizacji dożynek gminnych a jedynie we własnym zakresie w poszczególnych 

sołectwach.  

13. Odpowiedź na złożone wnioski i zapytania radnych. 

 Odpowiedzi na wnioski radni otrzymają w formie pisemnej. 

14. Przedstawienie protokołu Komisji Wnioskowej. 

Komisja Wnioskowa przedstawiła zarejestrowane wnioski. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu Komisji Wnioskowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Michał Bochański, Aneta Buczek, Iwona Duda, Jerzy Farys, Daniel Jonczyk, Sebastian Klotka, 

Mariola Kornek-Gancarek, Marianna Labisz, Mariusz Lasak, Bernard Loch, Sebastian Moczko, 

Benedykt Śliwa, Rafał Twardawski, Krystyna Wieczorek 

NIEOBECNI (1) 
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15. Zakończenie obrad i zamknięcie Sesji Rady Gminy Turawa. 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy zamknęła VIII/2024  sesje Rady 

Gminy Turawa. 

 

 

Przewodniczący 

Rada Gminy Turawa 

  

Przygotował: Wioletta Biernot 


